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Zpráva o činnosti Místní komise Rybárny za 2. pololetí 2023  
 

 
I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  
     
Ve 2. pololetí 2023 se uskutečnila 2 zasedání komise.  
 
 
Člen komise/výboru 

Datum 
zasedání 
25.9.2023 

Datum 
zasedání 

27.11.2023 
Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Předseda – Olga Horáková A A 2 0 0 
Místopředseda – Bohuslav Švanda A A 2 0 0 
Marie Prokopová A A 2 0 0 
Sylvie Ševčíková A A 2 0 0 
Robert Hájek A N 1 0 1 
Stanislav Strogan A A 2 0 0 
Josef Konvalinka A A 2 0 0 
Jan Fuchs A A 2 0 0 
Mgr. Edita Buršík Jinková A A 2 0 0 
Tajemník – Ing. Zdenka Pecháčková A A 2 0 0 

 
A – přítomen 
O - nepřítomen - omluven 
N – nepřítomen – neomluven 
 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  
 
A) Přehled přijatých usnesení: 
 
Nebyla přijata žádná usnesení 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
 
3/1/2023/RY – Komise požaduje ohrazení sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží – nekotvené 
oplocení na betonových prefabrikátech, zhotovené s odolného recyklátu – odbor SMM, komise 
projednala předloženou cenovou nabídku a neschválila uvolnění finančních prostředků MK 
k realizaci.  
3/2/2023/RY – Komise požaduje umístění stojanu na sáčky na psí exkrementy u vstupu do 
Rybáren   - vyřešeno  

3/3/2023/RY – Komise navrhuje umístění vánoční výzdoby na Moravní most, coby „vstupní brány do 
města“ – komise vzala na vědomí vyjádření odboru SMM 
3/4/2023/RY - Komise se dále zabývala bezpečností na komunikacích těch častí, které využívají 
obyvatele Rybáren, konkrétně se jedná o podchod pod Moravním mostem, kde dochází 
k nebezpečnému střetu chodců a cyklistů a upozornění „Cyklisto veď kolo“ považuje za 
nedostačující. Dále průchod kolem rohu restaurace Koruna, žlutočerné pruhy umístěny  na rohu 
budovy jsou velmi málo viditelné a z jedné strany je překrývá plot. Jako rizikový označila komise i 
světelný přechod, kdy v době dopravní špičky auta při výjezdu z ulice Vodní na zelenou šipku přehlíží 
chodce, kterým naskočí zelená až s časovým posunem  – komise vzala na vědomí vyjádření 
odboru SMM 

4/1/2023/RY – Komise projednala předloženou cenovou nabídku na ohrazení sběrného místa a 
neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci. Komise požaduje zařadit realizaci 
ohrazení sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží do rozpočtu města v nejbližším možném 
termínu  – odbor SMM, podnět ve sledování 
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4/2/2023/RY – Komise žádá vyjádření, kdo a proč rozhodl o  pokácení stromu na vstupním ostrůvku 
do Rybáren, který zkrášloval tento vstup. Nebránil ve výhledu a nikoho neohrožoval. Komise dále 
žádá vysadit na jeho místo nový - odbor SMM, podnět ve sledování 
4/3/2023/RY -  Komise požaduje provádění úklidu místa po vývozu velkoobjemových kontejnerů, kde 
na místě zůstává nepořádek (sklo, hřebíky, apod.) – odbor SMM, podnět ve sledování  
4/4/2023/RY – Po nainstalovaní ochranné sítě u hřiště je stojan na kola nevhodně umístěný (je 
v cestě z výběhu). Komise žádá o posunutí na vhodnější místo – odbor SMM, podnět ve sledování 
4/5/2023/RY – Komise požaduje vyčištění pouličních lamp v Rybárnách, které jsou značně 
znečištěny hmyzem a tím i snížená intenzita světla – odbor SMM, podnět ve sledování 
4/6/2023/RY -  Komise požaduje výměnu písku v pískovišti na dětském hřišti – odbor SMM, podnět 
ve sledování 
 
III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření  
Radou města nebyly uloženy žádné úkoly  
 
IV. Doporučení a návrhy komise/výboru  
MK nemá žádná doporučení ani návrhy 
 
V. Plán práce na 1. pololetí 2024  
Zasedání komise je plánováno na únor a květen. 
 
 
 
 
 
Předsedkyně komise: Olga Horáková v.r. 
 
Zapsala tajemnice komise: Ing. Zdenka Pecháčková v.r. 
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